

International Pharmaceutical Business School
China Pharmaceutical University, Nanjing
People's Republic of China

LETTER OF INVITATION

To Whom It May Concern:

I am pleased to invite Mr Liu, Pengcheng (see details in the below table) from the Department of Pharmacy Law and Regulation, International Pharmaceutical Business School, China Pharmaceutical University (CPU), Nanjing, the People's Republic of China, for an academic exchange program in pharmacovigilance research and signal management, at the World Health Organisation (WHO) Collaborating Centre for International Drug Monitoring, Uppsala Monitoring Centre, during the period of 11 – 14 November, 2026 at our premises in Uppsala, Sweden. His expenses in Sweden such as meals, accommodation and transportation will be covered by the China Pharmaceutical University (CPU).

Uppsala Monitoring Centre is a non-profit foundation with a global vision of safer use of medicines for everyone, everywhere. Based in Uppsala, Sweden, and governed by a board consisting of members from both WHO and the Government of Sweden. UMC works since 1978 to support members of the WHO programme for International Drug Monitoring in developing, implementing, and strengthening safety surveillance programmes of medicines and vaccines. UMC takes responsibility for the WHO member countries to train them in pharmacovigilance and thereby increase global patient safety.

Prof. Liu is the Director of the Department of Pharmacy Law and Regulation, International Pharmaceutical Business School of the CPU. He is also a Specially Appointed Expert at the National Medical Products Administration Institute of Executive Development. His Research directions include National Drug Policy, Real-World Research, Pharmacovigilance, etc. In 2025, Prof. Liu organised a three-day international forum on pharmacovigilance signal management technologies and tools at CPU in Nanjing, featuring speaker from UMC.

Through the cooperative activities between UMC and CPU, we will continue to strengthen our collaboration, jointly address emerging challenges of global pharmacovigilance and contribute to promoting and safeguarding public health both in China and globally.

Name	Gender	Birth date	Job title	
Liu, Pengcheng	Male	12 November, 1987	Associate Professor/ PhD Supervisor	

If you have any questions or require additional information, please do not hesitate to contact myself, our Senior Technical Advisor Pinelopi Lundquist, or our Head of Research department Niklas Norén.

We are looking forward to welcoming Liu Pengcheng to Uppsala.

Best regards,



Peter Hjelmström MD, PhD, Assoc Prof

Director/CEO,
Uppsala Monitoring Centre



乌普萨拉监测中心
(世界卫生组织国际药物监测合作中心)

邀 请 函

致相关单位/部门：

兹荣幸邀请来自中华人民共和国南京中国药科大学（CPU）国际医药商学院药事法规教研室的柳鹏程先生（详细信息见下文附表），前往位于瑞典乌普萨拉的乌普萨拉监测中心，参加药物警戒研究与信号管理学术交流项目。

交流时间定于2026年11月11日至14日，在我中心办公地点举行。柳鹏程先生在瑞典期间的食宿、交通等费用由中国药科大学（CPU）承担。

乌普萨拉监测中心（UMC）是一家非营利性基金会，致力于推动全球范围内药物安全使用的愿景。我中心位于瑞典乌普萨拉，董事会由世界卫生组织（WHO）与瑞典政府代表共同组成。自1978年起，UMC便致力于为世界卫生组织国际药物监测计划的成员国提供支持，协助其制定、实施并强化药品及疫苗的安全性监测项目。UMC负责为WHO成员国提供药物警戒培训，从而提升全球患者用药安全。

柳鹏程教授现任中国药科大学国际医药商学院药事法规教研室主任，同时受聘为国家药品监督管理局高级研修学院特聘专家。其主要研究方向包括：国家药物政策、真实世界研究、药物警戒等。2025年，柳教授在南京中国药科大学组织举办了为期三天的“药物警戒信号管理技术与工具”国际论坛，并邀请了UMC的专家参与交流。

通过乌普萨拉监测中心与中国药科大学之间的一系列合作活动，我们将持续深化双方的协作关系，共同应对全球药物警戒领域涌现的新挑战，并为促进和保障中国乃至全球的公众健康贡献力量。

受邀人员基本信息如下：

姓名	性别	出生日期	职称/职务	
柳鹏程	男	1987年11月12日	副教授/博士生导师	

如您有任何疑问或需获取补充信息，敬请随时与我本人、我中心高级技术顾问皮内洛皮·隆德奎斯特（Pinelopi Lundquist）女士，或研究部门负责人尼克拉斯·诺伦（Niklas Norén）先生联系。

我们非常期待柳鹏程先生到访乌普萨拉。

顺颂商祺！

彼得·耶尔姆斯特伦（Peter Hjelmström）

医学博士、哲学博士、副教授

乌普萨拉监测中心 主任/首席执行官

日期：2026年8月20日